
 
 

Trollhättan 26 feb 2017 

Information från HRF Västplantorna 

 

Detta blir sista medlemsinformationen till föreningens medlemmar, efter årsmötet fortsätter 

verksamheten i förändrad form i ”intressegruppen Västplantorna”. 

Jag vill i denna information be Er att komma till årsmötet 1-2 april på Nordiska folkhögskolan 

där det formella beslutet ska tas om Västplantornas förändrade verksamhet. Det ger Er också en 

god möjlighet att påverka den framtida verksamheten.  

Den 31 jan var jag inbjuden till förbundet för diskussion om CI-vården i Sverige och hur HRF ska 

arbeta för en bättre och jämlikare CI-vård. Representerade var CI-föreningen i Stockholm, 

Hörselplantorna i Uppsala län, Västplantorna i Västra Götaland och CI-gruppen i Region Skåne. 

Från förbundet deltog Mattias Lundekvam, nya generalsekreteraren Carl von Essen, Agneta 

Österman från förbundsstyrelsen samt den ombudsman som har CI-frågor på sitt bord. 

Ett resultat av detta möte är det Ni kan läsa på förbundets hemsida ”sex gånger fler borde 

erbjudas cochleaimplantat” – Mattias Lundekvam 

Den 31:e jan presenterades en motion angående CI-vården i västra Götaland för 

Regionfullmäktige. Motionär Michael Melby (S) HRF Mellerud. Västplantorna har stått för 

faktaunderlaget till motionen: 

att Regionstyrelsen får i uppdrag att utreda hur köer till CI-operationer kan kortas för att nå en jämlik 

vård i riket 

att Regionstyrelsen får i uppdrag att se över hur vuxna med behov skall kunna erbjudas dubbla 

implantat. 

att Regionstyrelsen får i uppdrag att se över förutsättningarna för att samla all utprovning av 

hörhjälpmedel, inklusive CI i en och samma organisation. 

 

Vår hemsida har mer information: https://hrf.se/vastplantorna/  

Harry Eriksson ordförande 
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